

Michael Chetner, MD, FRCSC

President

Canadian Urological Association

president@cua.org



Cite as: *Can Urol Assoc J* 2011;5(4):232; DOI:10.5489/cuaj.11150

First and foremost, I would like to thank CUA members, Executives and Past-President Dr. Sender Herschorn for entrusting me with the position of CUA President. I have big shoes to fill and am ready to serve members!

This year our Annual Meeting was held in Montreal – the meeting was a success, with strong scientific content and a robust social program! Next year, I am honoured to host the 67th Annual CUA Meeting in Banff, Alberta. On June 24-26, 2012, please join us at the Fairmont Banff Springs Hotel for what will be the complete “package” of a meeting. The local organizing co-chairs Dr. Marty Duffy and Dr. Howard Evans throw a party like nobody else! Dr. Jay Lee and Dr. Trevor Schuler will put together a superb scientific meeting that will match the spectacular ambience of Banff National Park. Our special guest speakers will include dynamic experts in urology and other fields, such as Drs. CK Yeung, Mark Moyad, Jerry Jordan, Tony Zietman, Mark Soloway and Richard Satava.

Please block off the week, bring your family and make it a vacation that you will never forget! We look forward to seeing all of you in Banff in June 2012.

Abstract Submission Deadline: Friday, January 13, 2012

NOUVELLES DE L'AUC

À l'ouest pour la prochaine reunion de l'AUC !

Michael Chetner, MD, FRCSC

Président

Canadian Urological Association

president@cua.org



Cite as: *Can Urol Assoc J* 2011;5(4):232; DOI:10.5489/cuaj.11151

Tout d'abord, je tiens à remercier les membres de l'AUC, cadres et ex-président Dr Sender Herschorn de m'avoir confié le poste de président de l'AUC. J'ai de gros souliers à remplir, et je suis prêt à servir les membres!

Cette année, notre réunion annuelle a eu lieu à Montréal - la réunion a été un succès, avec un contenu scientifique solide et un solide programme social ! L'année prochaine, je suis honoré d'accueillir la réunion AUC 67e à Banff, en Alberta. Du 24 au 26 juin 2012, veuillez vous joindre à nous au Banff Springs Hotel pour « la crème des congrès »! Les coprésidents du Comité d'organisation, les Drs Marty Duffy et Howard Evans, n'ont pas d'égal pour organiser un événement!! Les plans du congrès sont déjà en cours d'élaboration! Les Drs Jay Lee et Trevor Schuler monteront un superbe programme scientifique à la hauteur de l'ambiance spectaculaire du parc national Banff. Nos conférenciers invités incluront des experts dynamiques en urologie et dans d'autres domaines, tels que CK Yeung, Mark Moyad, Jerry Jordan, Tony Zietman, Mark Soloway et Richard Satava.

Veuillez réserver cette semaine pour le congrès; amenez votre famille et vivez des moments inoubliables! Au plaisir de vous voir à Banff en juin 2012!

Date limite de soumission des résumés : Vendredi le 13 janvier 2012